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Abstract (en)
The equipment has a platform (1) to be placed on a ground. The platform includes a plain evolution part (2) and an inclined extension border (3)
defining a sloping ramp in any point at the evolution part. The extension border comprises, at level of its extreme edge, notches (4) constituting a
hooking unit to receive a physical training accessory. An extrados (13) and an intrados of the platform are provided with a non-slip material. The
platform is made of a synthetic material.

Abstract (fr)
L'invention concerne un équipement d'entraînement physique pour personnes handicapées on non. Cet équipement est constitué par une plate-
forme 1 à poser sur le sol et comportant une partie d'évolution 2 et une bordure 3 d'encadrement inclinée définissant une rampe d'accès en
tout point à la partie plane. La plate-forme peut être conformation circulaire ou parallélépipédique et la partie d'évolution 2 est plane ou profilée.
Application à l'entraînement physique.
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